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18 738 Instelling van een provincie Flevoland, indeling bij die 
provincies van de gemeenten Almere, Dronten, Lelystad 
en Zeewolde en overgang naar die provincie van de 
gemeenten Noordoostpolder en Urk; tevens houdende 
wijziging van de Provinciewet en enkele andere wetten 
(Wet instelling provincie Flevoland) 

1 Samenstelling: 
Kaland (CDA), Postma (CDA), Buijsert (CDA), 
mw. J. H. B. van der Meer (PvdA) voorzitter, 
Van der Ploeg (PvdA), Feij (VVD), Geertsema 
(VVD), Vis (D'66), Vogt (PSP), Umkers (CPN), 
Barendregt (SGP), De Gaay Fortman (PPR), 
Schuurman (RPF) en Van der Jagt (GPV). 

VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR BINNENLANDSE ZAKEN EN 
DE HOGE COLLEGES VAN STAAT1 

Vastgesteld 18 juni 1985 

De memorie van antwoord gaf de leden van de CD.A.-fractie aanleiding 
het volgende aan de Minister van Binnenlandse Zaken voor te leggen. 

In de memorie van antwoord aan de Tweede Kamer is op blz. 17 een 
woningproduktie geraamd met een bezetting van 2.4 voor Almere tot 2000 
en voor Lelystad 1995. In het voorlopig verslag vroegen de aan het woord 
zijnde leden naar een soortgelijke nationale berekening. In de memorie van 
antwoord schrijft de minister dat deze niet kan worden gegeven. 

Betekent dit dat tot 1990,1995 of 2000 geen enkel inzicht is in de te 
verwachten woningproduktie? 

Het doet wat vreemd aan dat de verwachte woningproduktie alleen 
bekend is van Flevoland en de Noordoostpolder. 

Geen antwoord is gegeven op de vraag naar de basis waarop de gedachte 
steunt dat deze eventueel in te stellen provincie doelmatig etc. zou werken 
en dus goedkoop. 

Mogelijk zou dat afgeleid kunnen worden van het eveneens beperkte 
aantal ambtenaren in dienst van de gemeenten. Vandaar de vraag naar 
vergelijkende cijfers. Wil de minister deze vraag alsnog beantwoorden? 

Nu de minister uitgaat van maximaal 200 ambtenaren, kan hij die ook 
toedelen aan het respectabel aantal taken genoemd in de memorie van 
antwoord? 

De vraag rondom een «overkill» voor besturen heeft bij de minister enige 
bevreemding gewekt. Dat verwonderde de aan het woord zijnde leden. Wil 
de minister een provincie noemen waar slechts één samenwerkingsgebied 
krachtens de Wet G.R. zal ontstaan? 

In het voorlopig verslag op blz. 4 wordt gevraagd het aantal ambtenaren 
te mogen vernemen van de provincie Zeeland exclusief het personeel van 
de veerdiensten. Deze vraag werd niet beantwoord, kan zulks alsnog 
geschieden? 

Vertrouwende, dat de regering bereid is op het vorenstaande vóór de 
openbare beraadslaging schriftelijk te antwoorden, acht de commissie die 
beraadslaging voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie, 
mw. J. H. B. van der Meer 

De griffier van de commissie, 
mw. Dijkstra-Liesveld 
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